
Geacht College,

In de Twentsche Courant Tubantia van donderdag 1 september staat een verontrustend
bericht over de dreigende sluiting van de ijsbaan in Enschede. Deze ijsbaan is de enige
ijsbaan (kun je weglaten) in de wijde omtrek die overdekt is en een hedendaagse kwaliteit
heeft. Niet voor niets zijn er topteams geweest die in het zomerseizoen zomerijs hebben
afgenomen om te trainen en niet voor niets komt de Sven Kramer Academy naar Twente om
de jeugd te stimuleren om op de schaats te stappen.  De ijsbaan heeft bewerkstelligd dat
jong en oud al jaren de kans heeft gehad zich te ontwikkelen op langebaan schaatsen,
kunstrijden, shorttrack en niet te vergeten ijshockey, dat dreigt nu allemaal te verdwijnen.
Honderden zo niet duizenden Hengeloërs maken in het seizoen dagelijks gebruik van de
ijsbaan. Verlies hiervan zou schadelijk zijn voor de sportieve ontwikkeling van onze inwoners
en die van andere gemeenten maar ook een grote sportieve stap terug voor deze regio.
.
Deze informatie wetende heeft ProHengelo de volgende vragen voor het college:

1. Is het college van mening dat de ijsbaan een belangrijke recreatieve en sportieve
trekking heeft op de regio?

2. In het artikel staat dat de gemeente Enschede en de Hengelose ijsclub( grootste
van de regio) beide bot hebben gevangen bij de gemeente betreffende steun voor
de ijsbaan. Wat is de reden hiervan?

3. Is het college bereid om met de gemeente Enschede in gesprek te gaan om te
kijken op welke manier Hengelo zou kunnen helpen om de ijsbaan in de lucht te
houden? zo nee waarom niet?

4. Is het college bereid om op korte termijn aan de raad te laten weten hoe eventuele
gesprekken zijn verlopen?

Met vriendelijke Groet,

Frank Peters, Raadslid ProHengelo


